
 

 

 

 

 

Memo nav toezegging uit de commissie AZ (3 februari 2016) behandeling van 

Raadsvoorstel Beheer- en beleidsplan sportvelden en terreininrichting gemeente 

Uden. 

12 februari 2016 

 

 

Tijdens genoemde commissie behandeling heeft de voorzitter van FC de Rakt ingesproken. 

Naar aanleiding van die inspraak heeft wethouder Tuithof toegezegd dat hij voor de raadsvergadering 

van 18 februari 2016 een memo aan de raad doet toekomen waarin hij ingaat op de problematiek van 

Moleneind alsmede een doorkijkje geeft op een door het college nog vast te stellen Plan van Aanpak 

waarover de raad tzt zal worden geïnformeerd.  

 

Allereerst is het goed opnieuw aan te geven dart de geluiden van FC de Rakt voor de gemeente niet 

nieuw zijn. De officiële status van Moleneind als zowel een openbaar park (voor omwonenden) als een 

terrein met sportvelden voor een drietal verenigingen, en dit dicht op een omliggende woonwijk,  

brengt over en weer hinder met zich mee. Die hinder is niet eenvoudig op te lossen.  

 

Daarnaast speelt dat FC de Rakt, zoals ook uit het raadsvoorstel blijkt, een berekend tekort aan 

speelvelden heeft. De voorzitter van de Rakt heeft de groei van de vereniging nog eens benadrukt. En 

vraagt om aandacht hiervoor. Ook de kwaliteit van de sportvelden is door FC de Rakt aangekaart. En 

dat is voor de gemeente onderdeel van de capaciteitsvraag.  

Daarnaast geeft o.a. de ligging van het veld van de Red Sox ten opzichte van de kantine (en terras) van 

bijv Octopus, problemen.  

 

Vanuit de wethouder bestaat de ambitie om te trachten met alle belanghebbenden (verenigingen maar 

ook bijv omwonenden) te werken aan een optimalere inrichting van het terrein Moleneind. Een situatie 

waarin geen van de partijen volledig zijn belangen en wensen vervuld zal kunnen zien, maar er wel een 

gezamenlijk  gedragen resultaat ontstaat. Dat zal actieve deelname van alle betrokkenen, maar ook 

bereidheid tot compromis, vereisen.  

De gemeente zal in de komende weken in overleg treden met zowel de verenigingen als het 

gebiedsplatform of zij kunnen instemmen met deze aanpak, alvorens het college over dat plan van 

aanpak een besluit neemt.  

 

Het college zal zich nog nader beraden welke opties bij deze aanpak wel of niet mogelijk zijn. 

Denkbaar is dat we bij het tekort dat FC de Rakt heeft ook ‘overschotten’ op een of meer andere 

sportparken betrekken.  

 

Wij zullen uw raad door middel van een informatienota tzt informeren over de door het college 

gekozen aanpak. Voor eventuele maatregelen aan Moleneind zijn op dit moment geen budgetten 

geraamd. Indien die wel aan de orde komen zal uitkomst van de aanpak dus kunnen zijn dat er een 

offerte bij uw raad wordt ingediend. Uiteraard betrekken wij daar de reguliere onderhoudsbudgetten 

wel bij. 

 

 



 

 

 

 

 

 

Het college beoogt binnen 2 maanden besluit te nemen op de aanpak. Hoeveel tijd er gemoeid is met 

het uitwerken van voorstellen is lastig in te schatten. De verschillen in de betrokken belangen, vooral 

die van een openbaar toegankelijk park enerzijds en van goed te gebruiken sportvelden anderzijds, 

maakt dat er al gauw ca 10 maanden benodigd zullen zijn.  

 

 

Het is van groot belang dat het reguliere onderhoud en beheer van de Udens sportvelden gewoon 

doorgang kan vinden. Uit het betreffende raadsvoorstel heeft u kunnen lezen dat de kwaliteit van de 

sportvelden gemiddeld goed is. Om die reden is het van belang dat het raadsvoorstel door uw raad 

wordt aangenomen. De aanpak van de problematiek van Moleneind is een traject dat daarvan los staat.  

 

 

 

 

 

 

 

 


